
Protokół nr 10
z zebrania Zarządu Osiedla Komorów (Komorów, Granica) 

z dn. 28. 03. 2012 r.

Obecni: 
Przewodnicząca Zarządu: Agnieszka Kaczorowska-Budek;
Członkowie Zarządu:
Małgorzata  Brykalska,  Marek  Biskot,  Michał  Jeżewski,  Tadeusz  Sztec, 
Grzegorz Tyszko, Maria Walter-Kochel, Elżbieta Wyżycka.

Gość: Jerzy Kalina
 
Porządek zebrania:

           Statut
           Regulamin konkursu ogrodowego + daty, nagrody, szczegóły
           Harmonogram rajdu (data, trasa, godziny, nagrody itp.)
           Turniej scrabble’a (jw.)
           Program Święta Mieszkańców
           Działania prozdrowotne i posiłki
           Pisma/podsumowanie do napisania
           Sprawy wniesione.

Artysta plastyk, p. Jerzy Kalina, przedstawił autorski projekt koncepcyjny 
urządzenia Alei Jana Pawła II  - pasu zieleni pomiędzy ulicami Nadarzyńska 
– Spacerowa w Komorowie, jako pasa zieleni - ogrodu, drogi rekreacyjno-
kontemplacyjnej (kamienie różańca, myśli z homilii Jana PawłaII, 
nasadzenia z roślin o znaczeniu symbolicznym).  Przedstawił również 
zmiany w projekcie w stosunku do projektu z 2005 r. (bramy kultur, progi 
ekumeniczne). Proponuje, by urządzona zieleń (dzieło sztuki natury) była w 
przyszłości pod opieką mieszkańców, tak by mieszkańcy czuli się związani z 
tym miejscem. Cały projekt proponuje realizować poprzez etapowanie, 
wykorzystując istniejącą już infrastrukturę (np. oświetlenie). Na pytania o 
zdesakralizowanie miejsca p. Jerzy Kalina odpowiada, iż wiele miejsc 
niewątpliwie sakralnych, jak np. droga krzyżowa w Jerozolimie, jest w 
naturalny sposób wpisana w życie miasta, a ten projekt przewiduje 



minimalną ingerencję w dotychczas istniejącą przestrzeń, ale też poprzez 
wytworzenie nowej jakości zapobiegnie chaotycznemu, czy też 
przypadkowemu wykorzystaniu tej przestrzeni wspólnej. Przedstawił 
również propozycję, by do poszczególnych etapów włączyły się 
społeczności z innych gmin, co byłoby zaznaczone symbolicznie przy 
kamieniach. 

Sprawę przygotowań do rajdu rowerowego przedstawił p. Grzegorz Tyszko. 
Proponuje termin: 19 maja 2012 r. (sobota), rozpoczęcie:
I wariant godz. 10-10.30 lub  II wariant godz. 14.30; mają być do wyboru 
dwie trasy: „wyczynowa“ i dla rodzin z dziećmi.
Proponuje I rajd komorowski, rekreacyjno-integracyjny, trwający ok. 1,5 – 2 
godz., z rozmaitymi konkursami dla różnych grup wiekowych, w tym także 
sprawnościowymi, jak również np. konkursem wiedzy o gminie 
Michałowice. Proponuje wspólną zabawę, ognisko z pieczeniem kiełbasek 
(prowiant własny). Na koniec wręczenie wszystkim uczestnikom 
pamiątkowych plakietek, czy też znaczków.
W toku dyskusji zaproponowano, by każdemu uczestnikowi wręczono 
kamizelki odblaskowe (propagowanie bezpiecznego poruszania się po 
drogach).

P. Michał Jeżewski przedstawił ogólny zarys regulaminu konkursu 
„Najpiękniejszy ogród“ (zał. Nr 1). Jako nagrody zaproponował karmniki 
dla ptaków, czy też pijalnie dla ptaszków. Ogłoszenie wyników konkursu 
przewiduje się jesienią 2012 r.

P. Agnieszka Kaczorowska-Budek omówiła konkurs scrable, który zostanie 
zorganizowany jesienią tego roku.

P. Agnieszka Kaczorowska-Budek omówiła sprawę statutu i wniosku o 
zmiany w statucie Osiedla Komorów (po podziale osiedla Komorów, 
Granica). 
Zarząd jest zdania, że Zarząd Osiedla Komorów powinien mieć w nowej 
sytuacji mniej członków, tj. 7 członków Zrządu Osiedla. 
P. Maria Walter-Kochel omówiła działania prozdrowotne na rzecz małych 
mieszkanców naszych miejscowości. Sprawa szczepień jest w toku 
ostatecznego ustalania szczegółów, a sprawa dożywiania dzieci w szkole 
będzie omawiana na najbliższym zebraniu Rady Rodziców naszej szkoły.



Jako niepokojącą sprawę poruszono brak informacji, zarówno ze 
strony gminy i ze strony radnych, na temat stanu prac i ustaleń projektowych 
dotyczących modernizacji Alei Marii Dąbrowskiej.

Omówiono także:
- sprawę pism do Min. Skarbu (i ewntualnie rownież do SSGW) w 

sprawie pól komorowskich;
- pisma do Wójta w sprawie Święta Mieszkańcow 15 września 2012 r. 

(program święta i dofinansowanie ze strony gminy);
- pisma o sposobie (i terminach) wydatkowania poszczególnych pozycji 

budżetu Zarządu Osiedla Komorów, Granica;
- podsumowania pierwszego roku działalności Zarządu Osiedla w tej 

kadencji.

Protokołowała 

Małgorzata Brykalska


